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”Vil ministeren indhente oplysninger fra Tårnby kommune, der kan belyse, hvor 

mange midler familien Levakovic har fået direkte og indirekte i den tid, de har 

været tilknyttet kommunen?” 

 

 

 

Jeg kan oplyse, at jeg også har modtaget spørgsmål nr. 170 (SOU alm. del) om 

familien Levakovic.  

 

I mit foreløbige svar af 2. februar 2015 på dette spørgsmål, har jeg oplyst føl-

gende: 

 

”Med henblik på besvarelse af spørgsmål nr. 170 (SOU alm. del.) har Ministeriet 

for Børn, Ligestilling, Integration og Sociale Forhold anmodet om bidrag fra den 

relevante kommune samt Beskæftigelsesministeriet og Undervisningsministeriet. 

Mit endelige svar på udvalgets spørgsmål vil blive afgivet snarest efter, at mini-

steriet har modtaget bidragene.” 

 

Mit endelige svar på udvalgets spørgsmål vil blive afgivet snarest efter, at mini-

steriet har modtaget bidragene. 
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